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Hallituksen kokous 16/2022
Aika: 13.10. klo 16.15
Paikka: Ynnän Discord

Hallitus: Läsnä:

Mirva Toivio
Philson Aden
Jyri Kohvakka
Valtteri Hiltunen
Alla Marchenko
Nio Piri
Mikko Röyskö
Erika Kannisto
Juuso Kinnunen
Enni Rajala
Henna Kokkonen
Samuli Aalto
Atte Heikkinen
Sara Peltoluhta
Kiril Sanasvuori

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x (Saapui kohdassa 9k)
x (Saapui kohdassa 5)
x (Poistui kohdassa 18)
x (Saapui kohdassa 9l)
x
-
x
x (Saapui kohdassa 5)
x (Poistui kohdassa 9k)
x
x
x
Hallituksen ulkopuolinen jäsen

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio avasi kokouksen ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Philson Aden.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 15/22 muutoksitta.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohdat
23. c) Stimulus 61v.
d) Linkki [15]
11. Tietosuojaselosteen päivitys
9. k) MatLu HopLop
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9. l) Kaverisitsit

ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Mikolla ei ole herkkuja. Kiril odotti Mikolta tarjottavia. Pakastimessa on jäätelöä. Juuso
valittaa, koska on ollut viikon kipeänä ja ei ole saanut mitään tehtyä.

7. Jäsenet
Hyväksytään 1 jäsentä, Liite 1.

8. Talousarvion muutosesitys
Ylimääräinen yhdistyksen kokous 18.10. klo 17 KOAS Meeting Roomin kabinetissa,
mihin mahdollisuus osallistua myös Teamsin välityksellä. Hallitus äänesti
sähköpostiäänestyksellä ehdotuksesta “sallitaan etäosallistuminen ylimääräiseen
yhdistyksen kokoukseen 18.10.2022”. Äänin 11 kyllä ja 3 tyhjää, hyväksytään ehdotus.
Ylimääräisessä yhdistyksen kokouksessa käsitellään talousarvion muutosehdotus.
Hallitus äänesti sähköpostiäänestyksellä ehdotuksesta “Hyväksytään talousarvion 2022
muutosehdotus esitettäväksi ylimääräiselle yhdistyksen kokoukselle 18.10.2022.
Muutetut kohdat on merkitty punaisella värillä”. Liite 2 Talousarvion 2022
muutosehdotus. Äänin 10 kyllä ja 4 tyhjää, hyväksytään ehdotus.

Muutosehdotuksessa kahvimenoihin ja avustustuloihin on lisätty 325€. 1300€ lisätty
hankintamenoihin Ynnä Merchistä.

9. Tapahtumat
a. Sopokahvit

Oli 30.9. Potentiaalikuopalla, paikalla oli mukavasti porukkaa ja kivoja
keskusteluja esim. perunoista. Sarakin selvisi pahasta olosta huolimatta.
Seuraavat sopokahvit 26.10 Origolla klo 11-15, aihe Tunnetaidot. Sara ehdottaa,
että budjetoidaan 10€ lokakuun sopokahvien tarjottaviin. Atte kannattaa.
Budjetoidaan 10€ lokakuun sopokahvien tarjottaviin.

b. Lokakuun karaoke
Oli ja meni 4.10, paikalla oli paljon porukkaa ja kaikki meni hyvin.

c. Kyykkätreenit
5.10. Kampuksen kentällä. Vähän satoi, mutta oli silti porukkaa ja meni ihan
hyvin. Tosinelaiset oli innoissaan ja haluavat tulla uudestaan, kun on satanut
lunta. Samuli ehdottaa, että kutsutaan mukaan tulevaisuudenkin treeneihin.

d. Työelämäillat
Tällä viikolla, eilen oli fysiikan, tänään matematiikan ja tilastotieteen.
Työelämäsaunat Opinkivellä. Atte korjaa että fysiikan työelämäsauna oli tiistaina.
Ynnä maksaa 25% ja Loimu 75% Opinkiven varauksesta. Pitää laskuttaa
Loimulta. Varaukset tehty vanhoilla hinnoilla, eli 150€/ilta, yht. 300€.

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1E5AxZAmOAghk9aOvunUaSobBrPQSfINn/edit#gid=482234699
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1E5AxZAmOAghk9aOvunUaSobBrPQSfINn/edit#gid=482234699
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e. Lautapeli-ilta
19.10. Tilialla yhteistyössä Fyysikkokerhon kanssa. Fyysikkokerho ehkä tuo
tapahtumaan eväitä ja paljon lautapelejä.

f. 3MIOT #45
20.10. teemalla Helvetin 3MIOT. Lipunmyyntiä 13.10., 14.10 ja ensi viikolla 19.10
ja 20.10. Ynnällä jäljellä vielä jonkin verran lippuja. 3MIOT soppari allekirjoitettu.

g. MatLu suursitsit
27.10. Aalto salissa, jatkot Escissä, teema Back to the 80’s. Kaikki liput mennyt.
Ei paljon vääriä ilmoittautumisia. Valtteri kommentoi, että hänelle tuli säpöön, että
joku on ostanut 3 lippua. Asia on sovittu tapsasäpössä. Alunperin väärä hinta
ilmossa, asiasta laitettu sähköpostia väärähintaisen lipun ostaneille, pitäisi tulla
maksuja vain 18€/17€.

h. IntegraatioFest
28.10-30.10., osallistujalistat on lähetetty järjestäjälle. Myöhemmin tulee tieto,
pääsekö useampi kuin 20 sitseille. Bussikyydit on sovittu Hyeenan kanssa.
Bussien hinta ja aikataulu tarkentuu lähempänä.

i. Marraskuun karaoke
1.11. Resinassa klo 20 alkaen. Juuso kommentoi, että Resinasta oli tullut
kommentti, että ei ole ilmoitettu, että ollaan tulossa. Vastaisuudessa toivotaan,
että aina ilmoitetaan. Jatkossa ilmoitetaan.

j. Leffailta
7.11. Venuella. Leffagenrestä äänestettiin igssä, leffaksi valikoitui Kung Fu
Panda.

k. MatLu HopLop
8.11. Jos tapahtumaan osallistuu 250 osallistujaa niin lipun hinta on 12€.
Lipunmyynti alkaa 14.10. Alla ehdottaa, että budjetoidaan tapahtumaan 2 576€
(3x32€ jv palkkiot  + 2480€ vuokra). Tapahtuma on Radikaalin vastuutapahtuma
ja lupaus on ollut, että ei jäädä miinukselle. Ei olla keskusteltu miten kulut
jaetaan, jos tulee tappiota tai tulot, jos tulee voittoa. Alla selvittää asian, eli miten
mahdolliset tulot ja kulut jaetaan ja miten hankitaan lisää osallistujia, jos Matluista
ei saada tarpeeksi.
Tapahtumaan on mahdollista saada myös Jyyn projektiavustusta, joka pitää
hakea 2vko ennen tapahtumaa. Avustus tulisi Radikaalin kautta ja Ynnä laskuttaa
sen Radilta.
Tulot ja tappiot olisi tarkoitus jakaa Matlujen kesken, mutta Radi on valmis ottaa
koppia, kun asiasta ei ole kokoustettu. Avustus on 300€. Rahaliikenne menisi
Ynnän kautta ja tappiota ei pitäisi tulla.
Radikaali ottaa kaiken vastuun tappiosta.
Tapahtuman voi maksaa suoraan HopLopissa ilman kuluja tai laskulla
laskutuslisällä. Alla vetää ehdotuksensa. Palataan asiaan ensi HalKossa.

l. Kaverisitsit
16.11. Escissä. Teemana Vastakohdat. Kyseessä kaverisitsit. Jokainen saa tuoda
kaverin Ynnältä tai ulkopuolelta, liput ostetaan yhdellä ilmoittautumisella. Saa
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myös osallistua yksin. Lisää kavereita voi tuoda jos lippuja jää paljon yli,
alustavasti yksi kaveri. Keskustelua saako tousti tuoda kaverin vai ei. Enni ja
Samuli voi toustaa ilman kavereita.

m. Luonnontieteilijöiden jouluristeily
Kaikki kideapin kautta toimitetut hytit on lunastettu ja ryhmänjohtajien tiedot on
ilmoitettu. Bussien hinta on n. 30€/matkustaja. Radikaali hoiti bussien
kilpailutuksen. Jyri kysyy, sponssataanko taas tänä vuonna 5€/Ynnän kannan
kautta ilmoittautuneiden bussimatkoja. Keskustellaan asiasta ensi HalKossa.

n. Muut
14.11. Haalareiden kastajaiset Metallin Saunalla. Alla ehdottaa, että budjetoidaan
290€ Metallin saunaan. Viltsu kannattaa. Budjetoidaan 290€ Metallin saunaan.

10. Tapahtumien pelisäännöt
Tapahtumien pelisäännöt on päivitetty.
Lisätty kohta, että hlö voidaan poistaa tapahtumasta, jos hän ei noudata pelisääntöjä.
Myös maininta Mustasta listasta on poistettu. Muotoilua muutettu, ensin
tapahtumasäännöt ja peruutusehdot myöhemmin (ennen oli ensin peruutusehdot).
Tapahtumaääntöjen muotoilua muutettu selkeämmäksi. Lisätty, että jokainen on
vastuussa itsestään ja Ynnä ei ole vastuussa tapaturmista tai hävinneistä
esineistä/hajoamisista. Lisätty, että Ynnän kaikissa tapahtumissa boudatetaan tasa-arvo
ja yhdenvertaisuussuunnitelmaa ja JYY:n turvallisen tilan periaatteita. Lisätty vaatimus
täysi-ikäisyydelle, ellei toisin mainita. Poistettiin maininta, että säännöt koskevat myös
varasijoille ilmoittautuneita. Muutettu, että maksun eräpäivä on 3 arkipäivää ennen
tapahtumaa (eikä 7 päivää ennen tapahtumaa). Lisätty maininta maksumuistutuksesta.
Poistettu maininta, peruutuksesta (sisältyy aieampaan). Lisätty, että lippuja saa myydä
vain henkilöille, joilla on oikeus osallistua tapahtumaan ja lippuja ei saa jälleenmyydä
voitolla. Muutettu, että peruutuksesta ilmoitetaan tapahtuman järjestäjälle, että
ilmoitetaan sähköpostilla tapahtumavastaaville.
Saunatapahtumien pelisäännöistä muutettu sääntöä vuoroista, muutettu selkeämmäksi.
Pukeutumisen lisätty, että “Ellei toisin sanota”. Lisätään, että Läffässä lähtökohtaisesti
aina uimapukupakko. Lisätty, että lasipulloja ei saa viedä sauna- ja pukuhuonetiloihin ja
mainittu rauhallinen käyttäytyminen näissä tiloissa.

Mikko lisää päivitetyt pelisäännöt sivuille. Laitetaan päivityksestä tiedote, Juuso hoitaa.
Lisätään myös ilmoittautumisiin, että hyväksytään pelisäännöt päivitetty x.x.xxxx. Jyri
kysyy, mistä alkaen säännöt astuvat voimaan. Ei päde niissä tapahtumissa, joihin on jo
ilmoittautuminen tehty. Muuten pelisäännöt astuvat voimaan tästä hetkestä lähtien.

11. Tietosuojaselosteen päivitys
Tietosuojaseloste päivitetty. Laatimispäivämäärä muokattu. Poistettu kohta
sidosryhmärekisteri ja muut liittyvät maininnat. Lisätty, että voidaan kysyä henkilön itse
ilmoittamat tiedot. Lisätty, että muita tietoja voidaan kysyä, kuitenkin vain jos ne ovat
tarpeellisia. Poistettu maininta Luonnontieteellisen risteilyn ilmoittautumisen tiedoista.
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Poistettu, että luovutettaisiin tiedot käyttäjälle itselleen (käyttäjä voi kysyä tiedot itse).
Muutettu, että voidaan luovuttaa tietoja muille tahoille, mutta lähtökohtaisesti ei. Tietoja
ei siirretä Yhdysvaltoihin ilman rekisteröityjen nimenomaista suostumusta. Lisätty
rekisterin suojauksen periaatteisiin, että huolehditaan tiedoista parhaalla mahdollisella
tavalla. Lisätty, että rekisteriin pääsee vain yhdistyksen hallitus. Poistettu, että
tapahtumatietoja pidetään maksimissaan vuosi lisäämishetkestä.
Lisätty, että henkilöllä on aina oikeus kysyä mitä tietoja hänestä pidetään ja myös
korjausoikeus. Myös muut GDPR:n mukaiset oikeudet lisätty.

Juuso kommentoi, että hyvää työtä Mikko. Mikko lisää päivitetyn tietosuojaselosteen
sivuille. Astuvat voimaan tästä hetkestä lähtien. Tämä lisätään tiedotteeseen
pelisääntöjen päivityksestä.

12. Liikunta
Liikuntakalenteri on tehty liikuntakyselyn pohjalta. Viime tiistaina paikalla oli 28 hlöä
pelaamassa sulkapalloa, huikeaa. Tilatut pallot on saapunut. Atte ehdottaa, että
budjetoidaan 5€ 50 kpl muovipalloihin Kaupunkisotaa varten. Juuso kannattaa.
Budjetoidaan 5€ 50 kpl muovipalloihin Kaupunkisotaa varten. Atte kysyy, onko Laajiksen
soppari uusiutumassa tälle kaudelle. Yrkät selvittelee.
Atte keskustellut Padel lajikokeilusta. Päivistä paras olisi lauantai. Kaikille osallistujille
olisi ilmaiset mailat, sekä palju ja sauna. Tiskiltä saisi myös opiskelijahintaiset juomat.
Ynnälle maksettavaksi jää kentät. Yksi kenttä on viikonloppuisin 32€/tunti. Jos pelataan
2h, niin varattaisiin 3 kenttää, jolloin 12 henkilöä pääsisi pelaamaan. Tai 6 kenttää 1h,
jolloin pääsisi pelaamaan 24 hlö. Pelaajia voisi vaihtaa esim. 10 min välein. Ynnä voisi
sponssata osan ta kokonaan lajikokeilun. Yksi vaihtoehto on myös, että Ynnä sponssaa
ekan tunnin ja osallistujat voi varaa kentän toiseksi tunniksi. Enni toteaa, että voisi
myydä 4€ lippuja ja Ynnä maksaa lopun. Sauna ja palju olisi käytettävissä 12 asti, Atte
tarkistaa. Atte toteaa, että 2h peliaikaa olisi sopiva, Enni komppaa. Pelaajia mahtuisi 40,
jos kenttiä olisi 5 ja pelaajia vaihdeltaisiin.
Jos min. 20 hlö osallistuu 4€ lipulla, niin voidaan varata 5 kenttää 2h. Jos ilmoittautuu
vähemmän, otetaan vähemmän kenttiä. Tällä suunnitelmalla mennään.

13. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Ei uutta.
b. Kännytoimikunta

Ei uutta.
c. Muut

Ei muita.

14. Kunniakirjat ja mitalit
Kunniakirjojen ajatustyö etenee. Mirva kommentoi myös, että kunniakirjoja ei ole vielä
budjetoitu.
Nio kertoo, että mitalit on tilattu ja ne saapuvat ehkä ensi tai sitä seuraavalla viikolla.
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15. Sopoasiat
Matlusopot tavannut ja tapaavat uudestaan ensi viikolla ja sopivat yv-vastaava
käytännöistä, eli yhteisiin tapahtumiin tulee kaikista ajista oma yv-vastaava (paitsi Tiltiltä
ei vaadita). Myös nousi esille, koska ilmo on yleensä aina Ynnän sivujen kautta, niin
sitoutuuko osallistuja noudattamaan vain Ynnän pelisääntöjä. Nio kommentoi, että kyllä,
ellei eventissä mainita toisin. Voi siis mainita eventissä ja linkata muiden säännöt siihen.
Lisäksi sopot toivovat, että matlusitseillä olisi yhteinen lista kielletyistä lauluista, joiden
takana erilliset hallitukset kaikki seisovat.
Mirva kommentoi, että Ynnän Discordissa on keskusteltu sopoasioista. Toivottiin, että
opiskeluista loppuun palaneille mahdollista järkättäisiin jotain tukihommaa
kiihdytin/ratkomo-konseptilla, esim. Purkamo, jossa keskitytään opiskelukokemusten
purkuun ja vertaistukeen. Sopot ovat ottaneet korvan taakse.

16. Kopoasiat
Matikan puolelta ei uutta. Ei myöskään fysiikan puolelta.

17. KV-asiat
Kv-tutor haku käynnissä.

18. Kulttuuri
Erika ja Nio suunnittelee piakkoin seuraavaa käsityökerhotapaamista.

19. Ympäristö
Ympäristövaliokunnan kokous oli, Mikko ei päässyt paikalle. Ynnän hiilijalanjälkilaskuri
on työn alla.

20. Kehitysyhteistyö
Nio oli valiokunnan kokouksessa ja Veripalvelujen aamupalatilaisuuksessa muun Jyyn
edustuksen kanssa. Viime vuonna Ynnä oli toiseksi parhaita, tänä vuonna edelleen
toisena. Puhetta oli, että vuoden vaihteen jälkeen olisi yliopistoyhteisön laajuinen
kampanja eli kilpailu ajden kesken luovuttamisesta.

21. Yrityssuhteet
Kloffan Merchit tuli ja niitä jaetaan pe 14.10. ja ma 16.10. Haalareiden luvattu saapuvan
marraskuun ekalla viikolla.

22. Muiden sektorien kuulumiset
Mikko kertoo, että sivuille on lähes lisätty päivitykset, kaikki pyörii ja toimii. Fuksipassiin
on tullut hyvin merkintöjä, 7 hlöllä on jo 200p. Reilu kymmenkunta olisi tällä hetkellä
saamassa aktiivifuksimerkkiä. Enni toteaa, että voisi mainostaa esim. igssä. Mikko lisää,
että ehkä suoraan fuksiryhmiin, koska koskee vain fukseja. Atte laittaa tutoreille.
Fuksipassia on aikaa täyttää pikkujouluihin asti.
Puhutaan pikkujouluista, tänä vuonna vujupikkujoulut. Pukukoodi juhlava taas. Bändi
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olisi kiva, pitäisi olla.
Jyri kysyy 19.10. Titolin liittokokouksesta, onko siellä edustusta. Kokous on ATK-YTP:ltä.
Jyri kysyy, jos ei ole edustusta, pitäisikö kirjoittaa Linkille valtakirja, jos ovat menossa.
Jos linkki on menossa, annetaan valtakirja. Jyri laittaa Linkille viestiä aiheesta.

23. Edustukset
a. Asteriski 50v. (1.10.)

Henna ja Viltsu, oli kivaa. Lahjaksi valoivat (eli Mikko valoi) betonista
jallupullotelineen (käy myös kukkaruukusta tai kynttilätelineestä). Jallupullo kuului
lahjaan.

b. Hiukkanen 33v. (8.10.)
Oli. Juhlissa oli kuulemma hauskaa.

c. Stimulus 61v.
29.10. Ei halukkaita lähtijöitä. Puhetta oli, että lähetetään sähköpostitervehdys,
jos ei lähtijöitä. Päällekkäin on Intfest ja Linkin vujut.

d. Linkki [15]
Vujujen kutsu oli kadonnut sähköpostin syövereihin. 29.10. Lähetetään myös
tervehdys, jos ei lähtijöitä.

e. Delta 46v. (5.11.)
Save the Date tullut ja kutsu. Kutsuvierasilmoittautuminen on päättynyt.
Lähetetään tervehdys lähtijöiden sijaan.

24. Sauna
Kiril kertoo, että sauna on edelleen. 3 vuokrausta tulossa, 31.10. Sauna-approille, 5.11.
Pörssin sillikselle ja 26.11. Dumpin sillikselle.Kiril laittaa rahikselle säpöt joihin laittaa
laskua. Siitari ja Kiril on pohtinut, että saunan vuokran hintaa voisi nostaa. Pohtivat, että
voisi maksaa 150€ kaikille, tällä hetkellä ajlle 120€. Syy, koska yleisesti muut kulut ja
hinnat noussut ja olisi tasa-arvoinen kaikille. Ehdotus olisi, että 2023 tulisi voimaan uusi
hinta 150€. Kuulostaa kaikkien mielestä tosi hyvältä.
Kiril kysyy kuuluuko puut vuokraan ja maksaako ylimääräistä, jos puut tulee Ynnältä.
Saunamaisterit pohtinut, että muuttuvista olosuhteista johtuen voisi alkaa veloittaa, niin
helpottuisi vuokraajan homma. Tulisi voimaan myös 2023 alusta. Mikko kysyy onko tälle
mietitty hinnastoa. Riippuu millä hinnalla hankitaan, esim. yksi ikea-kassi 10€ riippuen
sen hetken hintatasosta. Yksi ikea-kassi about riittää yhden illan saunomiseen. Nio
pohtii, että hinta voisi olla 10€ nyt aluksi ja asiaan voi palata.
Valonkaupunkiin vietäessä yksi rengas tyhjeni, eli enää ei ole vararenkaita (tällä hetkellä
on 4 talvirengasta ja 4 kesärengasta). Pitää siis hankkia lisää. Saunamaisterit pohti, että
voi hankkia vain talvirenkaita ja irroittaa nastat, jos tarvitaan kesärenkaita. Mikko kysyy,
eikös nastojen irroittaminen olisi operaatio, olisi. Ei kuitenkaan tarvitsisi hankkia erikseen
kesä- ja talvirenkaita.
Kiril kommentoi, että ovipumppu on irti eikä sitä ole aikomusta laittaa takaisin paikalleen,
ollut enemmän haittaa kuin hyötyä.
Siitarin mahdollisesti muuttaessa Etelään, ei ole enää käytössä autoa, jossa on
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peräkoukku, ellei hallituksessa ole. He pohtineet, jos Ynnä hankkisi halvan
peräkoukullisen pakun, jota voi seisottaa, kun se ei ole käytössä.
Puhetta ollut myös, että yliopistoon liittyvien järjestöjen ulkopuolella ainoa toistuva
vuokraaja on Gr8Wake, yrkille porkkanaa, että voisi sopia jotain sopparia. Yrkät laittaa
korvan taa.

Päätetään, että nostetaan Läffän vuokran hintaa kaikille 150€, tulee voimaan vuoden
vaihteessa. Lisäksi päätetään, että puista veloitetaan 10€ yhden saunomisen puista,
tulee vuoden vaihteessa voimaan. Ynnäläisille sopimuksen mukaan.

25. Budjetoinnit
Tuli lasku Escistä fuksisitseihin liittyen. Lasku yhteensä 1561€. Valtteri ehdottaa, että
budjetoidaan 1561€ fuksisitseihin. Mikko kannattaa. Budjetoidaan 1561€ fuksisitseihin.

26. Hankinnat
Ei hankintoja.

27. META
Mikko lisäsi tapahtumien pelisäännöt sivuille ja hänelle tuli mieleen, että ne pitäisi
kääntää myös englanniksi. Mikko kysyy halutaanko lahjoa englannin opiskelijaa
kääntämään englanniksi. Nio sanoo, että kuulostaa varteenotettavalta. Arvioidaan yhden
käännöstyön olevan yhden alkoholiannoksen (pullon) arvoinen. Mikko kysyy englannin
kielen opiskelijalta. Lupailee n. 20€ lahjuksella. Budjetoidaan myöhemmin.
Nio kommentoi, että voisi lähettää sisar- ja kaveriajlle joulukortteja. Asiaa voisi alkaa
miettiä, esim. millainen kortti ja jotain jouluhömppää. Mirva ehdottaa, että kortti olisi
sähköisesti lähetettävä. Juuso toivoo, että lähetettäisiin fyysiset kortit, siinä olisi fiilistä.
Nio kommentoi, että kassakaapissa on postimerkkejä. Viltsu kommentoi, että jos
askarrellaan kortit muutenkin itse, niin ei tule kauhean kalliiksi. Palataan asiaan
lähempänä.
Mirva järkyttyi, kun näki kaupoissa jo joulukalentereita, vaikka halloweenkaan ei ole vielä
ollut. Mikko on juonut jo glögiä. Viltsukin on juonut jo glögiä, lempimehuaan.

28. Seuraava kokous
Mirva doodlettaa.

29. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen kello 19.41.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 13.9.-13.10.2022
2. Kokouksen 16/22 budjetoinnit
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Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2022

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Mirva Toivio Philson Aden
Puheenjohtaja Sihteeri


